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Aantal deelnemers 
 

6, de kring van 30+ in de 
Regneboog  

NB: ik heb een kort 
programma van 45 minuten 
gehad.  

   
Reacties bij ‘kenmerken van Harderwijk’ 
Ik heb de open vraag gesteld: wat heeft onze kerk Harderwijk te bieden.  
De eerste reactie was: niet iets voor heel speciaal Harderwijk.  
We zien de kerk eerst niet als gemeenschap die Harderwijk iets te bieden heeft, maar als een plek die me 
aan Harderwijk bindt. Het is een bron om uit te putten, waar ik naar toe wil.  
Deze kerk zou in elke plaats kunnen zijn, overal in Nederland. Ook in maatschappelijke betrokkenheid en bijv 
voedselbank, daarin heeft de kerk betekenis., maar niet specifiek voor Harderwijk.  
Toch heeft ook deze kerk zijn specifieke punten. Zoals de veelkleurigheid, ieder mag op zijn eigen manier 
geloven en we groeien juist door de verschillen, door mee te maken hoe een ander anders gelooft. 
Een persoon vindt de kerk in Harderwijk juist heel erg voor Harderwijkers: ik heb het gezocht in veel kerken 
in het land, waar ik woonde, maar vond het niet, en in Harderwijk vond ik het.  
 
 
 

Aantal keren turven dat 
plaatjes gekozen worden. 
 
Nr.: 

1      3 
2     3 
3 
 
4 
5    3 
6 

7 
8 
9     3 
 
10 
11   3 
12   3 
13   3 
14   3 
 

doen 

Welke waarden noemen mensen bij de plaatjes: 
 

Ik heb de plaatjes groepsgewijs laten kiezen, daarom noteer ik overal een 3; men was het met 
elkaar eens; het gaat om 1) bijbel en gebed 2) saamhorigheid en zorgzaamheid en daarin zit 3) iets 
voor anderen betekenen 

 
Bij 3 werd nog gezegd: eenzaamheid. En bij 6 hoop. Die werden niet zo zeer gekozen 
 
 

 
Opmerkingen over de PGH als kerk met missie of als administratieve laag: 
 

Het grote punt: we kennen de andere wijken niet. Voor ééntje geldt dat deze zich thuis voelt in 
Fonteinwerk én Regenboog.  
Ze begrepen dat het CvK en AK in een vervelende positie zitten, en dat er wat moet gebeuren.  
Er kwam een gesprek of we kunnen fuseren. Met PLK qua liturgie wel, FW qua liturgie niet zozeer.   
Er werd gezegd: bij een ideale fusie heeft iedereen een beetje frustratie. Er is altijd frictie, en het gaat er om 
of mensen niet té veel frustratie ervaren, zodat ze afhaken. Daarbij speelt de gevoelslaag een sterkere rol 
dan de verstandslaag. Dus: let op wat je doet . 
Ik bracht het terug bij de visie: hoe zien we de PGH? Ze konden zich niet voorstellen dat de RB alleen verder 
gaat, met de huidige bezoekersaantallen. Ik heb geprikkeld, dat dat best wel eens goed zou kunnen 



uitpakken. Als we niet zelfstandig verder gaan, vinden ze een belangrijke waarde dat de individualiteit in 
geloven behouden moet blijven. Hier mag je verschillen en juist dat maakt het interessant en leerzaam 
 
Het samen PGH zegt ze weinig, daarom 5-6. Ze begrijpen goed dat er wat moet veranderen voor het AK CvK . 
Ik suggereerde dat je dan ook meer samen moet doen ,bijv meer zondagen als een startzondag. Dat leek 
logisch (we zijn er niet verder op ingegaan) 
 

Hoe schat je in dat deze avond qua positie zit tussen 0 (= PGH is puur administratief) en 10 (PGH is kerk met 
missie)? Kruis aan: 

 
0    1    2    3    4    5    6    7    8    9    10 

 
Wat zeggen mensen over PGH 
 
De meeste mensen voelen 
zichzelf lid van de PGH, ipv 
Regenboog. Een noemt het 
Samenopweg.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wat zeggen mensen over 
wijkgemeente De 
Regenboog 
 
Mijn bron, plek waar ik wil 
zijn. De diversiteit en 
warme positieve sfeer is 
waardevol. Van verschillen 
kun je juist leren. 
Met de huidige aantallen 
houden we het niet lang 
meer vol.  
 
 

Wat zeggen mensen over 
wijkgemeente 
Plantagekerk 
 
Veelal onbekend. Veel 
senioren  
Er gebeuren ook mooie 
dingen.  

Wat zeggen mensen over 
missionaire wijkgemeente 
i.w. Fonteinwerk  
 
Veelal onbekend. Qua 
liturgie en gemeente-zijn 
anders, daarmee het 
gevoel of ze zich wel 
helemaal PGH voelen.  
 
 
 
 

Wat zeggen mensen over de gebouwen en de verbouwing 
van de Plantagekerk   
 
Gebouwen zijn wel belangrijk voor kerk-beleving, twee 
vonden de Regenboog zeer belangrijk. Een vanwege de 
investering die deze persoon in het verleden gedaan had 
(emotionele binding), en een omdat deze de kerk dichtbij 
heeft en niet naar het centrum wil. (dit verraste mij 
overigens van deze generatie) 
Als de PLK blijft, is een goede zitplek belangrijk.  
 
 
 
 

Wat zeggen mensen over de werkwijze van de 
professionals 
 
Als er aparte gemeentes blijven bestaan, moet er ook 
een professional als vast herkenningspunt zijn. Dan dus 
niet een aantal voorgangers die volledig rouleren. Ook in 
het pastoraat is een wijk logisch. Het is wel fijn als binnen 
de eigen kleur variatie mogelijk is. Dus ook meerdere 
voorgangers zondags.  

Andere opmerkingen 
 
 
 
 
 
 

 


